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Vsak nov kilometer asfalta je dragocen
Letošnje leto bodo v krajevni skupnosti Ig

končali z nekaj novimi kilometri asfalta, ki
bodo izboljšali še ne tako davno precej žalost-
no podobo cestne infrastrukture na tem ob-
močju.

Posebno pomembna v tem seštevku je vseka-
kor cesta Ig — Draga. Cesto (občinskega zna-
čaja) so asfaltirali že tam junija, morali pa bi jo
že lani, a se je zataknilo pri kanalizaciji. Tedaj
namreč še ni bila zgrajena. Asfaltiranje te ceste
je financirala bivša Mestna komunalna skup-
nost.

Asfalt sta dobili tudi pristopna cesta do vasi
Kremenca (le-to je financirala KS ob 25 odstot-
nem deležu vaščanov Kremenice) in cesta do
Kota (in skozi vas). Tudi ureditev te ceste je
financirala KS s sredstvi iz krajevnega samopri-
spevka, preostali del sredstev pa so prispevali
krajani Kota, ki so morali predtem urediti tudi
kanalizacijske priključke. Vodovodno napelja-
vo v cestni trasi pa je zamenjala KS.

Največji zalogaj v tej zbirki nanovo asfaltira-
nih cest pa bo vsekakor cesta na Dobravico,
pravzaprav odsek od ceste na Golo do Dobra-
vice, ki je dolg kakih 1500 metrov. Zemeljska
dela za ureditev te ceste so Dobravčani opravili
že lani: cesto so nekoliko razširili in utrdili

cestišče, še letos do kraja septembra pa naj bi
cesta dobila asfalt. Večji del denarja za to cesto
je (letos) dala bivša Mestna komunalna skup-
nost (2,6 milijona tolarjev), 500.000 tolarjev so
zbrali krajani Dobravice in vikendaši, 300.000
tolarjev pa so dobili iz krajevnega samopri-
spevka.

Kdaj asfalt na cesti Ig - Škofljica?
Toda če je že asfalt »obdaril« kar nekaj vasi v oko-

lici Iga pa Ižanci, ki živijo ob cesti Ig - Škofljica
(predvsem v novem stanovanjskem naselju na Igu)
nimajo sreče. Gre za edino regionalko na ižanskem
območju, ki še ni asfaltirana, pa čeprav je promet na
njej čedalje večji, še zlasti ob koncu tedna, ko mnogo
ljudi roma na Kurešček. Ljudje, ki živijo ob cesti so
do grla siti prahu, pa tudi obljub, zato so zbrali kakih
petdeset podpisov in naslovili odločno zahtevo tako
na mesto, kot na republiško inšpekcijo za ceste, naj
že vendar enkrat rekonstruirajo cesto. V nasprotnem
primeru pa bodo cesto demonstrativno zaprli. Odgo-
voril jim je sam minister Krajnc, češ da se mora RUC
še letos lotiti obnove ceste, ali pa jo vsaj dati v plan za
drugo leto. Svet KS Ig je na svoji seji pretresel vse
odgovore in sprejel sklep, da če do 30. septembra
letos ne bo pismenega zagotovila, da bo cesta še letos
asfaltirana, jo bodo zaprli.


